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HOVEDUTSKRIFT 

AV MØTEPROTOKOLLEN FOR MÅSØY KOMMUNESTYRE 
 

 

Den  22. oktober 2010 ble det avholdt  møte i Måsøy kommunestyre. Møtet ble avholdt på  

Havøysund hotell - møterommet. 

 

Møtet var berammet med sakliste den 11.10.2010 og kommunestyrets representanter ble 

innkalt med sakliste samme dag. 

Videre ble  saklisten samme dato sendt kommunestyrets vararepresentanter,  

distriktsrevisoren, Finnmark Dagblad, NRK, etatene samt politiske partier som er representert i 

kommunestyret til orientering. 

 

Den 11.10.2010 ble også  rådmannens utredninger/formannskapets innstillinger  sendt  

kommunestyrets representanter/ vararepresentanter og de øvrige som fikk tilsendt saklisten  

vedr. kommunestyremøtet. 

 

Av kommunestyrets representanter hadde 2  meldt forfallog vararepresentanter var innkalt.  

 

 

Frammøtt var: 

 

AV MÅSØY ARBEIDERPARTIS LISTE. 

               1. Ordfører  John Aase 

   2. Repr.           Roy-Arne Andersen 

   3.   ”      Kjell Larsen     

 4.   ”   Georg Mathisen 

 5.   ”    Irene R. Eliassen 

 6.   ”      Siv Berg 

           7.   ”   Else Ramberg 

 8.  Vararepr.   Gunnar Kåre Jensen        

 9.    ”                Hanne Mathisen 

 

AV SENTERPARTIETS LISTE:     

 10.  Repr.   Gudleif Kristiansen 

 11.    ”         Thorleif Hanssen 

 12.    ”          Åge Flaten 

       

AV HØYRES LISTE: 

 13.  Repr.  Anne-Karin Olli 

 14.     ” Knut Arnestad 

 15.  Vararepr. Jan-Harald Lyder 

   

 

AV SOS. VENSTREPARTIS LISTE: 

 16. Repr. Lisbeth Seppola 

   

       

 AV FREMSKRITTSPARTIETS LISTE: 

   17. Repr. Audhild Berg   

 

 

Videre deltok rådmann Aina Borch og konsulent  Eli Moe. 

 

 

Møtet ble satt kl. 10.00. 
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Navneopprop ble foretatt.  

 

Deretter ga Ole Fredrik Hynne en orientering om KLP. 

 
Etter orienteringen tok kommunestyret pause for avholdelse av gruppemøte. 

 

Møtet ble igjen satt kl. 11.00.
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39/10  

REGLEMENT FOR KONTROLLUTVALGET I MÅSØY   

 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret viser til vedlagte forslag til reglement for kontrollutvalget i Måsøy og vedtar dette. 

 

 

Formannskapets innstilling: 

Rådmannens innstilling vedtas. 

     Enst. 

 

Behandling: 
 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Formannskapets innstilling vedtas. 

 

     Enst. Vedt. 

 

 

  

40/10  

SØKNAD OM ENTLEDIGELSE FRA KOMMUNALT VERV  

 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret viser til søknad av 21.09.2010 fra Arne Bjørnå om entledigelse fra vervet som repr./leder i 

kontrollutvalget for resten av valgperioden 2007/2011 og innvilger denne. 

Søknaden innvilges med hjemmel i kommunelovens § 15, pkt. 2. 

 

Følgende suppleringsvalg foretas for resten av valgperioden: 

 

Fast representant: ………………………… 

 

Leder: ……………………………. 

 

 

Behandling: 
H, Frp. og SP v/repr. Anne Karin Olli fremmet følgende forslag på ny representant og leder: 

 

 Egon Leonhardsen, Havøysund 

 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Rådmannens innstilling med tillegg av forslaget fremmet av H/Frp/SP v/repr. Anne Karin Olli vedtas. 

De øvrige repr./vararepr. i kontrollutvalget gjenvelges for resten av valgperioden 2007/2011. 

 

       Enst. Vedt. 
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41/10  

SØKNAD OM ENTLEDIGELSE   

 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret viser til søknad fra Ingrid Majala om entledigelse fra sine kommunale verv for resten av 

valgperioden 2007-2011 p.g.a. skolegang. Søknaden innvilges med hjemmel i kommunelovens § 15, pkt. 2. 

 

Entledigelsen medfører: 

 

Kommunestyret: 

Vararepr. Gunnar Kåre Jensen rykker opp som fast repr. På AP’s liste. 

 

Formannskapet – AP/SV’s liste: 

Som ny vararepr. i formannskapet velges ………. 

 

Oppvekstkomiteen – AP/SV’s liste: 

Som ny fast repr. velges: ………. 

Som ny nestleder velges: ………….. 

 

Vest-Finnmark regionting: 

Som ny fast repr. i regiontinget velges: …………… 

 

 

Behandling: 
 

AP/SV v/repr. Roy-Arne Andersen fremmet følgende forslag på suppleringsvalg: 

 

Formannskapet – AP/SV’s liste: 

Som ny vararepr. i formannskapet velges  Else Ramberg 

 

Oppvekstkomiteen – AP/SV’s liste: 

Som ny fast repr. velges: Wenche B. Simonsen 

Som ny nestleder velges: Wenche B. Simonsen 

 

Vest-Finnmark regionting: 

Som ny fast repr. i regiontinget velges: Irene R. Eliassen 

Som personlig vararepr. for Irene R. Eliassen velges Siw Berg 

 

Det ble votert over de enkelte forslag til suppleringsvalg og alle forslag ble enst. vedt. 

 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Rådmannens innstilling med tillegg av forslag fremmet av AP/SV v/repr. Roy-Arne Andersen vedtas. 

 

       Enst. vedt. 

 

 

  

42/10  

SUPPLERINGSVALG  

 

 

Rådmannens innstilling: 

På bakgrunn av at Bård Mortensen er gått bort og Per Weckhorst er flyttet fra kommunen foretas følgende 

suppleringsvalg: 
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 Måsøy kommunes vararepresentant i Måsøy menighetsråd: 

 ……. 

Måsøy kommunes representant i representantskapet for museene for kystkultur og gjenreising i 

Finnmark: 

…….. 

 

 Som ny representant i omsorgskomiteen på AP/SV’s liste velges: 

 ……….. 

  

Kommunestyre tar til etterretning at valgstyret har foretatt nytt valgoppgjør hva angår nye vararepr. til 

kommunestyret på Sosialistisk Venstrepartis liste. 

 

Behandling: 
 

Med skriv av 20.10.10 ble gruppelederne i kommunestyret orientert om at det også måtte velges ny pers. 

vararepr. for Eva Nygaard i havnestyret, da Bård Mortensen  innehadde også dette vervet. 

 

AP/SV v/repr. Irene R. Eliassen fremmet følgende forslag på suppleringsvalg: 

 

Måsøy kommunes vararepresentant i Måsøy menighetsråd: Pål Stian Bekkhus 

 

Som ny representant i omsorgskomiteen på AP/SV’s liste velges: Gunnar Jensen 

 

Som personlig vararepr. for Eva Nygaard i havnestyret velges Rune Mathisen 

  

Som Måsøy kommunes representant i representantskapet for museene for kystkultur og gjenreising i Finnmark 

velges: Gerhard Olsen 

 

Det ble votert over de enkelte forslag til suppleringsvalg, og alle forslag ble enst. vedt. 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Rådmannens innstilling med tillegg av forslag fremmet av AP/SV v/Irene R. Eliassen vedtas. 

 

       Enst. vedt. 

 

 

  

43/10  

SØKNAD ENTLEDIGELSE  

 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret viser til søknad fra Erling Skarv Johansen av 15.06.10 om entledigelse fra sine kommunale verv 

p.g.a. flytting fra Måsøy kommune. Søknaden innvilges – jfr. kommunelovens § 15, pkt. 1. 

 

Kommunestyret tar til etterretning at valgstyret har foretatt nytt valgoppgjør hva angår vararepr. til 

kommunestyret på Arbeiderpartiets liste. 

 

Behandling: 
 

 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Rådmannens innstilling vedtas. 

       Enst. vedt. 
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44/10  

SUPPLERINGSVALG - FORMANNSKAPET  

 

 

Rådmannens innstilling: 

Med hjemmel i kommunelovens § 16 pkt. 5 vedtar kommunestyret å foreta følgende suppleringsvalg hva angår 

formannskapet – Senterpartiet sliste: 

 

Som ny vararepr. for resten av inneværende valgperioden velges Åge Flaten, Havøysund. 

 

Behandling: 
 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Rådmannens innstilling vedtas. 

 

       Enst. vedt. 

 

 

  

45/10  

KOMMUNESTYRE- OG FYLKESTINGSVALGET 2011 - VALG OVER 2 DAGER  

 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret viser til Kommunal- og regionaldepartementets rundskriv av 16.04.10 hvor kommunene 

orienteres om at valgdagen for kommunestyre- og fylkestingsvalget høsten 2011 er fastsatt til mandag 12. 

september 2011. 

 

Med hjemmel i valglovens § 9-2, 2. ledd,  vedtar kommunestyret at det også skal holdes valg på søndag 11. 

september 2011 i stemmekretsen Havøysund. 

 

Formannskapets innstilling: 

Rådmannens innstilling vedtas. 

       Enst. 

 

Behandling: 
 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Formannskapets innstilling vedtas. 

       Enst. vedt. 

 

 

  

46/10  

PLAN FOR FORVALTNINGSREVISJON I PERIODEN 2010 - 2012  

 

 

Kontrollutvalgets innstilling: 

Kommunestyret godkjenner kontrollutvalgets forslag om at plan for forvaltningsrevisjon skal utarbeides annet 

hvert år. 

 

Følgende områder prioriteres i plan for forvaltningsrevisjon 2010 – 2012:  
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1. Ressursbruk og kvalitet i pleie og omsorg 

2. Eiendomsforvaltning og bygningsvedlikehold 

 
Kommunestyret gir kontrollutvalget myndighet til å foreta endringer i planen i planperioden dersom 

kontrollutvalget finner det nødvendig. 

 

Behandling: 
 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Kontrollutvalgets innstilling  vedtas. 

       Enst. vedt. 

 

 

  

47/10  

BARNEHAGEDRIFT PÅ ROLVSØY- GOKJENNING AV FORMANNSKAPETS VEDTAK  

07.07.2010 

 

Kommunestyret fattet følgende vedtak i møte 17.06.2010 sak 15/10: 

 

Kommunestyret er positiv til initiativet til barnehagedrift på Rollvsøy, og går inn for en prøvedrift av barnehage 

for året 2010/2011 med oppstart så snart det er mulig høsten 2010 og fram til skoleslutt 2011. Rolvsøy har store 

muligheter for utvikling p.g.a etableringen av Tufjordbruket i Tufjord og kommunestyret ønsker å gi denne 

utviklingsmuliheten en sjanse.  

Det bevilges kr 150 000 for høsthalvåret og pengene tas fra formannskapets disp. Penger til vårhalvåret bevilges 

i budsjettet i desember. Barnehagedriften evalueres til våren, i god tid før en eventuell videredrift bestemmes. En 

forutsetning  for videre drift må være at barnetallet i barnehagen øker. Kommunestyret kan allikevel bli nødt til å 

ta stilling til videre drift høst 2011 allerede i budsjettmøtet i desember, hvis overføringene fra staten blir 

betraktelig mindre enn forventet. Det forutsetter at det søkes dispensasjon hvis dette er nødvendig siden dette er 

en prøvedrift. Derom kommunen ikke får dispensasjon er familiebarnehage/privat barnehage eneste løsning. 

Kommunestyret vil da bidra med kr. 150.000,- i oppstarttilskudd som tas fra formannskapets disp. 

I forhold til Gunnarnes skole oppgraderes kjøkkendelen med inntil 200.000 kr som dekkes inn over allerede 

bevilgede midler. 

 

I møte 07.07.2010 – sak 48/10 – ble saka behandlet i formannskapet og følgende vedtak 

fattet: 

En viktig forutsetning for barnehage på Rolvsøy er at det ble gitt dispensasjon. Administrasjonen er helt klar på 

at dette ikke er mulig ettersom Barnehagelovens § 6 sier at endelig godkjenning må foreligge før driften settes i 

gang. Den sier videre at Måsøy kommune er selv godkjennelsesmyndighet og at endelig godkjenning kan gis når 

alle krav i Barnehageloven og annet regelverk er oppfylt. Formannskapet er enig i at dispensasjon på dette 

grunnlaget ikke kan gis. 

Kommunestyret sa at dersom kommunen ikke får dispensasjon er privat familiebarnehage eneste løsning. 

Formannskapet ber derfor administrasjonen jobbe videre med alternativ 2. 

Vedtaket sendes til kommunestyret for endelig godkjenning. 

 

       Enst. vedtatt 

 

Saka legges frem for kommunestyret for godkjenning av formannskapets vedtak. 

 

 

Behandling: 
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Ordfører John Aase fremmet følgende forslag til vedtak: 

 

 Kommunestyret godkjenner formannskapets vedtak i møte 07.07.10 ang. barnehage på Rolvsøy. 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Forslaget fremmet av ordfører John Aase vedtas. 

 

       Enst. vedt. 

 

 

  

48/10  

FORPROSJEKT HAVØYSUND HELSESENTER  

 

 

Rådmannens innstilling: 

Måsøy kommunestyre viser til tidligere vedtak og ber administrasjonen forsette arbeidet med prosjektering av 

utvidelsen av Havøysund Helsesenter og legge 1. byggetrinn ut på anbud snarest. 1. byggetrinn omfatter påbygg 

2. etasje mot Kirkeveien, utvidelse kjøkken og ombygging av sykestue-/akuttplasser i 1. etasje og ombyggingen i 

underetasjen. 
 

Kommunestyret vedtar en tilleggsbevilgning på kr. 700 000,- ekskl. mva til detaljprosjektering og anbudsrunde 

for prosjektet, som finansieres gjennom låneopptak.  
 

Endelig vedtak om utbygging m/fremdriftsplan og bevilgning tas i forbindelse med behandling av budsjett og 

økonomiplan for 2011 – 2014. 

 

Formannskapets innstilling: 

Rådmannens innstilling vedtas. 

       Enst. 

 

Behandling: 
 

 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Formannskapets innstilling vedtas. 

 

       Enst. vedt. 

 

 

  

49/10  

SALG SNEFJORD SKOLE  

 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret i Måsøy vedtar å selge Snefjord skole med andel av gnr. 7 br. 32 for kr 1,-, til Hanne Einarsen 

og Trond Nilsen, jfr leiekontraktens § 5.5, opsjon som regulerer opsjon på kjøp. 

 

Salget forutsetter at leietakerne er gjort kjent med byggets tilstand, og for all ettertid fraskriver seg retten til å 

kreve Måsøy kommune for erstatning knyttet til eventuelle mangler ved bygget.  

 

Utgifter vedrørende overdragelse av bygning/eiendom bæres av kjøper. 

 

Før eiendommen overskjøtes kjøpere må nødvendig tomt til boliger, garasje og scootergarasje (SOSIL) sikres. 

Naboene sikres adkomst til sine boliger. 
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Måsøy kommune har forkjøpsrett til bygget dersom leietakerne i fremtiden skal selge. 

 

Rådmannen gis fullmakt til å sluttføre salget i tråd med vedtak. 

 

 

Formannskapets innstilling: 

Rådmannens innstilling vedtas, dog strykes setningen ang. forkjøpsrett. 

 

  Enst. 

 

Behandling: 
AP/SV v/repr. Roy-Arne Andersen fremmet følgende forslag: 

 

 Rådmannens innstilling vedtas (setningen ang. forkjøpsrett tas med i vedtaket). 

 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Forslaget fremmet av AP/SV v/repr. Roy-Arne Andersen vedtas. 

 

  Vedtatt med 13 mot 4 stemmer som ble avgitt 

  for formannskapets innstilling. 

 

 

  

50/10  

GODKJENNING AV BARNEHAGE OG SKOLER ETTER LOV OM MILJØRETTET   

HELSEVERN 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret godkjenner plandokumentene for rutinene, søknadsprosedyrer og søknadsskjema knyttet til 

godkjenning av barnehager og skoler etter ”Forskrift om miljørettet helsevern i barnehager og skoler m.v.” 

Tilsynet med denne forskriften delegeres til kommunelege 1. 

Videre må prosedyrene gjennomføres slik at vi får godkjent skolene våre rimelig snart. 

Endelig godkjenning vedtas i kommunestyret. 

 

Formannskapets innstilling: 

Rådmannens innstilling vedtas. 

      Enst. 

 

Behandling: 
 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Formannskapets innstilling vedtas. 

 

      Enst. vedt. 

 

 

  

51/10  

BUDSJETTREGULERING 2/2010  

 

 

Rådmannens  innstilling: 

Kommunestyret vedtar det fremlagte forslaget til budsjettregulering. 
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Behandling: 
 

Kommunestyrets vedtak: 

Rådmannens innstilling vedtas. 

 

      Enst. vedt. 

 

 

 

52/10  

EIENDOMSSKATT  

 

 

Rådmannens innstilling: 

 Kommunestyret i Måsøy vedtar å innføre eiendomsskatt i 2011 i medhold av eiendomsskatteloven §§3 

og 4 i områder som er helt eller delvis utbygd på byvis eller der slik utbygging er i gang, samt på verker 

og bruk utenfor slike områder, inkl. anlegg og installsjoner i sjøområder.  

 

 Eiendomsskatt på verker og bruk inkl. anlegg og installasjoner i sjøområdet innføres fra 01.01.2011. 

Eiendomsskatt på områder som er helt eller delvis utbygd på byvis innføres fra 01.01.2012. Verker og 

bruk mv. takseres innen utgangen av juni 2011, mens øvrige eiendommer takseres senest innen 

utgangen av mars 2012. 

 

 Eiendomsskatt skrives ut i tettstedet Havøysund, som inkluderer eiendommer på fastlandssiden, samt 

verker og bruk i hele kommunen. 

 

 Eiendomsskattetaksten er to promille. 

 

 Kommunen benytter ekstern og intern kompetanse til takseringen. Kostnader som påløper i 2011 

dekkes inn gjennom inntektene fra eiendomsskatten.  

 

 Forutsatt et positivt vedtak om innføring av eiendomsskatt, tar kommunestyret stilling til følgende i 

møte 10.12.2010: 

a. Oppnevning av skattetakstnemnd og overtakstnemnd 

b. Fastsettelse av skattevedtekter 

c. Bunnfradrag 

d. Fritak fra eiendomsskatt 

e. Terminer for betaling 

 

Formannskapets innstilling: 

Saka går til kommunestyret uten innstilling fra formannskapet. 

 

 

Behandling: 
 

Rådmannen trakk sin innstilling og  la frem følgende  ny innstilling i møte: 

 

 Kommunestyret i Måsøy vedtar å innføre eiendomsskatt i 2012 i medhold av eiendomsskatteloven §§3 

og 4 i områder som er helt eller delvis utbygd på byvis eller der slik utbygging er i gang, samt på verker 

og bruk utenfor slike områder. 

 

 Eiendomsskatt skrives ut i tettstedet Havøysund, som inkluderer eiendommer på fastlandssiden, samt 

verker og bruk i hele kommunen, inkl. anlegg og installasjoner i sjøområder.  

 

 Eiendomsskattetaksten er to promille. 
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 Kommunen benytter ekstern og intern kompetanse til takseringen. Kostnader som påløper i 2011 

dekkes inn over disposisjonsfond.  

 

 Kommunestyret oppnevner skattetakstnemnd og fastsetter skattevedtekter i møte 10.12.2010.   

 

 Bunnfradrag, fritak fra eiendomsskatt og terminer for betaling vedtas i forbindelse med 

eiendomsskattevedtak i desember 2011. 

 

SP v/repr. Gudleif Kristiansen fremmet følgende forslag: 

 

Kommunestyret er bekymret for de signaler som fremkommer  med tanke på nye inntektskriterier for 

kommunene. 

Slik det ser ut nå, vil dette slå negativt ut for Måsøy og sammenlignbare kommuner som har en spredt 

bosetting  i øykommuner og  nedgang  i folketallet. 

 

Kommunestyret ber om at Regjering/Storting hensyntar dette i sine vurderinger ved fastsettelse av 

fremtidige overføringer til slike kommuner. 

 

H/Frp/SP v/repr. Knut Arnestad fremmet følgende forslag til vedtak: 

  

Kommunestyret i Måsøy vedtar at det ikke innføres eiendomsskatt i 2011 eller i 2012. 

Måsøy kommune er en kommune med stor befolkningsnedgang, med et marginalt og sårbart næringsliv. 

Eiendomsskatt er en usosial skatteform da den rammer likt uten hensyn til inntekt eller gjeld.  Dette vil 

føre til en ektra belastning for innbyggerene, særlig nyetablerere og minstepensjonister. For det lokale 

næringsliv, som i mange tilfeller allerede driver på et marginalt nivå, vil en eventuell innføring av 

eiendomsskatt kunne svekke bedriften slik at det ikke er rom for nyansettelser eller i verste fall at 

arbeidsplasser nedlegges. 

Kommunestyret i Måsøy tar på alvor utfordringene med strammere kommuneøkonomi, høy lånegjeld 

og framtidige investeringsbehov. Måsøy kommune må i årene framover se på andre løsninger og 

inntektsmuligheter før man går til det skrittet å innføre eiendomsskatt. Offentlige arbeidsplasser, i 

særdeleshet offentlig byråkrati,  må holdes på et fornuftig nivå og interkommunalt samarbeid bør 

vurderes på langt flere områder enn i dag.  Det forutsettes fortsatt god økonomistyring og 

budsjettdisiplin, og hver investering må vurderes nøye og det må være vilje til prioritering. Det må 

føres en langt mere offensiv næringspolitikk som bedrer rammevilkårene for det lokale næringsliv og 

stimulerer til nyetableringer. Samtidig må det jobbes aktivt med bolyst slik at innbyggerne som bor her 

vil bli boende i kommunen og for at andre skal ønske å komme til. En eventuell innføring av 

eiendomsskatt kan desverre føre til det motsatte i en kommune med befolkningsnedgang og et sårbart 

næringsliv. 

I og med utbyggingen av vindparken på Havøygavelen er Måsøy kommune en vindkraftkommune. 

Parken båndlegger et forholdsvis stort areal og er et av kommunens mest populære utfartssteder. Det er 

derfor beklagelig at det pr i dag ikke er mulig å hente inntekter fra vindkraft uten å innføre 

eiendomsskatt. Måsøy kommune vil jobbe aktivt mot sentrale myndigheter slik at kommunene får en 

mulighet til å få inntekter fra vindkraft uten å innføre en usosial skatt som rammer tilfeldig uten hensyn 

til gjeld og inntekter. 

 

Votering: 

Rådmannens nye innstilling og forslaget fremmet av H/Frp/SP ble satt opp mot hverandre. 

Deretter ble det votert over forslaget fremmet av SP v/Gudleif Kristiansen  

 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Rådmannens nye innstilling vedtas. 

Vedtatt med 10 mot 7 stemmer som ble avgitt for  

forslaget fremmet av H/Frp/SP. 

 

 

Forslaget fremmet av SP v/repr. Gudleif Kristiansen vedtas -  enst. vedt. 
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